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Protokoll  
Årsmöte Alvarsdals / Karås vägförening  
6 juli 2024 kl 10.00 – Grönområdet 
  
Närvarande:  
Mats Sverin, Caroline Karlsson, Mattias Modig, Eva Hjelm Rydståle, Anna Håkansson, Eva Karlsson,  
Christina Persson-Dahlén, Erland Persson, Ann Grabow Blansch, Mikael Blansch, Patrik Dahlén,  
Roger Edvardsson, Björn Ljunggren, Andreas Irmisch, Susanna Klint, Kent Johansson, Thomas Josefson,  
Helena Meldré 
 
§1  Mötets öppnande 
 Ordförande Kent Johansson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  
§2 Mötets behöriga utlysande 
 Årsmötet ansågs vara behörigt utlyst. 
  
§3 Dagordningens godkännande 
 Dagordningen godkändes. 
  
§4 Val av mötesordförande och mötessekreterare 
 Till mötesordförande valdes Kent Johansson och till mötessekreterare Helena Meldré. 
  
§5 Val av två justerare 
 Till att justera dagens protokoll valdes Roger Edvardsson och Christina Persson-Dahlén. 
  
§6 Styrelsens årsberättelse 

Fokus på återställandet av vägarna efter VA-projektet, grus utmed asfaltkanterna kvarstår. 

 Beslut: På grund av eldningsförbudet samlar vi ris, grenar och sly i hög på grönområdet som sedan 
hämtas och körs bort av bonde. Ej löv, jord, stammar eller annat skräp i högen. Skylt för placering 
högen och mer info kommer, bland annat var stammar kan lämnas. 

 
§7 Kassörens årsberättelse 
 Balans- och resultaträkning läggs upp på webbplatsen www.alvarsdal.se. 
 
§8 Revisorns årsberättelse 
 Revisorn har granskat och godkänt räkenskaperna.  
 Revisionsberättelsen för 2023 läggs upp på webbplatsen www.alvarsdal.se.  

 Revisorn föreslår att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§9 Styrelsens ansvarsfrihet 
 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023/2024. 
  
§10 Fastställande av årsavgift för 2025 
 Beslut fattas om fastställande av oförändrad årsavgift på 1000 kr för 2025. 
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§11 Styrelsearvoden 
 Beslut om oförändrat arvode för 2024/2025: Arvode 500 kr + kostnadsersättning 500 kr vardera  
 till ordförande, kassör och sekreterare. 
 
§12 Stadgeenliga val 
 Beslut att välja följande: 
 Kassör 2 år: Thomas Josefson (omval) 
 Revisor 2 år: Anna Håkansson (omval) 
 Två styrelsesuppleanter 1 år: Agneta Blücher (omval) och Anders Håkansson (omval) 
 Två revisorssuppleanter 1 år: Mats Sverin (omval) och Björn Ljunggren (omval) 
 Valberedning 1 år: Mikael Blansch (sammankallande), Mattias Modig & Staffan Ivarsson 
  
 Kvarstående till årsmötet 2025:  
 Ordförande 2 år: Kent Johansson  
 Sekreterare 2 år: Helena Meldré 
 
 Ordförande och kassör tecknar förening var för sig. 
  
§13 Allmänna platser och arbete med dessa 

Fortsatt skötsel som nu. 

Spegeln östra infarten flyttas in närmare muren. Fråga: Kan speglarna vid infarterna bytas ut mot 
andra som visar mer tydligt och riktigt avstånd till bil på Halltorpsgatan? Finns möjlighet till lägre 
fartbegränsning på Halltorpsgatan, åtminstone under sommartid? Styrelsen får i uppdrag att 
undersöka möjligheterna med andra speglar och fartbegränsning. 

  
§14 Diskussion asfaltering och grusvägar 

Inga synpunkter kring asfalteringen av Västra resp Östra Alvarsdalsvägen och stickvägarna är i bra 
skick. ”Lugna gatan” ligger inom naturreservatet vilket innebär att inga främmande material får 
tillföras där, förhoppningen är att den över tid ändå ska vara fortsatt tillgänglig för gående, cyklar 
och barnvagnar.  

 
§15 Övriga frågor 

Arbetsdagarna: Avgift istället för arbetsinsats för de som inte kan eller har möjlighet att vara med? 
Styrelsen får i uppdrag att fundera på förslag om och hur detta skulle kunna hanteras på ett rimligt 
sätt.  
Förslag om festkommitté för lunch/grillkväll efter arbetsdagarna: Susanna Klint, Ann Grabow 
Blansch & Thomas Josefson bildar första kommittén och fler är välkomna att ansluta. 
Sophanteringen: Fler kärl för sopsortering är på gång. Styrelsen får i uppdrag att ta reda när och vad 
som kommer, mer info kommer. 

 
§15 Mötets avslutande 
 Mötesordförande tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 


